
SKRAJŠAN
ZAPISNIK

17. seje zbora krajevnih skupnosti skupščine občine Ljub-
Ijana Vič-Rudnik, ki je bila v sredo, 26. septembra 1979 po
končanem skupnem zasedanju zborov v mall sejni dvorani.

Sejo zbora krajevnih skupnosti je sklicala in vodila predsednica
zbora, JOŽICA KRIŠTOF.

K predlaganemu dnevnemu redu je bila soglasno sprejeta
dopolnitev in sicer s točkama:

- Imenovanje tajnika zbora krajevnih skupnosti,
- Obravnava in sprejem predloga odloka o ustanovitvi Zavoda

za družbeno planiranje Ljubljana ter sklepa o sprejemu spora-
zuma o medsebojnih pravicah in obveznostih do Zavoda za
družbeno planiranje Ljubljane.

Soglasno je bil sprejet naslednji
dnevni red:
1. Ugotovitev sklepčnosti zasedanja zbora,
2. Odobritev skrajšanega zapisnika 16. seje zbora,
3. Obravnava in sprejem predloga sklepa o imenovanju tajnika

zbora KS,
4. Obravnava osnutka samoupravnega sporazuma o usta-

novitvi SIS za gospodarjenje s stavbnim zemljiščem v občini
Ljubljana Vič-Rudnik,

5. Obravnava in sprejem predloga dogovora o usklajevanju
meril za določanje nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča,

6. Obravnava osnutka odloka SM Ljubljana o prispevku in
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča,

7. Obravnava predloga akcijskega programa za uresničevanje
samoupravnih družbenoekonomskih odnosov na področju sta-
novanjskega gospodarstva v Ljubljani,

8. Obravnava in sprejem odloka o spremembi odloka o odško-
dnini zaradi spremembe nemembnosti kmetijskih zemljišč ali
gozda,

9. Obravnava in sprejem sklepa o uporabi sredstev solidarno-
sti v občinah Ajdovščina, Brežice, Idrija in Tolmin,

10. Obravnava osnutka odloka SM Ljubljana o organizaciji
zimskih služb v Ljubljani,

11. Obravnava in sprejem predloga odloka o ustanovitvi Za-
voda za družbeno planiranje Ljubljana ter sklepa o sprejemu
sporazuma o medsebojnih pravicah in obveznostih do Zavoda za
družbeno planiranje Ljubljana,

12. Obravnava gradiva za sejo SM Ljubljana in določitev dele-
gatov za sejo zbora občin SML,

13. Vprašanja in predlogi delegatov.

KTOČKI 1.
Na podlagi oddanih pooblastil je bilo ugotovljeno, da je na seji

zbora prisotnih 25 delegatov zbora od skupno 29 delegatov. Seje
zbora se niso udeležili delegati delegacij krajevnih skupnosti
Barje, Dobrova, Lavrica in Želimlje.

K TOČKI 2.
Zbor krajevnih skupnosti je soglasno in brez pripomb sprejel

skrajšan zapisnik 16. seje zbora z dne 18. julija 1979.

K TOČKI 3.
Tov. PEPCA OPREŠNIK, predsednica komisije za volitve in

imenovanja ter kadrovske zadeve je v imenu komisije predlagala

tov. Jureta Pretnerja, roj. 1. 7. 1929, Ljubljana Viška c. 49/a za
tajnika zbora krajevnih skupnosti.

SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno in brez pripomb
za tajnika zbora imenoval tov. Jureta Pretnerja.

K TOČKI 4.
Uvodno poročilo k osnutku samoupravnega sporazuma o usta-

novitvi SIS za gospodarjenje s stavbnim zemljiščem v občini
Ljubljana Vič-Rudnik je bilo podano na skupnem zasedanju zbo-
rov.

V razpravi so sodelovali: Bogdan Bradač - delegat KS Krim-
Rudnik, Vukadin Nedeljkovič - delegat KS Milan Česnik in Franc
Brenčič - član iniciativnega odbora za ustanovitev SIS.

Po krajši razpravi, v kateri je bilo poudarjeno, da naj se za več
interesnih skupnosti formira skupna strokovna služba, je bil
sprejet

SKLEP: Osnutek samoupravnega sporazuma o ustanovitvi SIS
za gospodarjenje s stavbnim zemljiščem v občini Ljubljana Vič-
Rudnik je sprejet soglasno.

K TOČKI 5.
Uvodno poročilo k predlogu dogovora o usklajevanju meril za

določanje nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča je podal
JERNEJ STRLE - član izvršnega sveta.

SKLEP: Predlog dogovora o usklajevanju meril za določanje
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča je bil sprejet sogla-
sno.
K TOČKI 6.

Uvodno poročilo k osnutku odloka SM Ljubljana o prispevku in
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča je podal JERNEJ
SRTRLE - član izvršnega sveta.

V razpravi so sodelovali: Nedeljkovič Vukadin, delegat KS Mi-
lan Česnik, Bojan Pogačar, delegat KS Brdo, Jernej Strle in Ivo
Lovše, člana izvršnega sveta.

SKLEP: K osnutku odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega
zemljišča na območju Ijubljanskih občin je zbor krajevnih skup-
nosti sprejel naslednje pripombe in predloge, katere bo delega-
cija za zbor občin posredovala na seji skupščine mesta Ljubljane:

1. V III. poglavju 7. člena osnutka naj se za 3. točko doda nova
točka z besedilom: »Občani, ki so v celoti sami izvedli komunalno
opremljenost stavbnega zemljišča«. Dosedanja 4. točka pa s tem
postane 5. točka.

2. V poglavju »Komunalna opremljenost stavbnih zemljišč« naj
se v 1. odstavku 11. člena za besedo »na možnost« doda besedo
»dejansko« tako, da se bo 1. odstavek 11. člena glasil »Stopnja
komunalne opremljenosti stavbnega zemljišča se določi glede na
možnost dejanske priključitve in možnost neposredne uporabe
po naslednjih kriterijih«.

3. V 11. členu za tabelo št. 2 naj se besedilo »zaradi nesmotrne
izrabe stavbnega zemljišča se število točk določenih na lego
stanovanjske hiše po tabeli 1 poveča za« spremeni tako, da se
glasi »Zaradi tipa zazidave se število točk določenih na lego
stanovanjske hiše po tabeli 1 poveča za « Zbor predlaga, da
se nesmotrnost izrabe stavbnega zemljišča glede na urbanistični
zazidalni načrt obravnava posebej pri čemer je bil podan tudi
predlog, da se poveča procent v škodo samostojno stoječih hiš.

4. Ugotovitve, da je velik izpad prispevka nadomestila za upo-
rabo stavbnega zemljišča zaradi neizdelanih urbanističnih načr-
tov za naselja izven ureditvenega območja občine, narekuje po-
spešeno izdelavo urbanističnih načrtov.

5. V osnutku predlaganega odloka ni kvantifikacij za kakšna
sredstva pravzaprav gre. Nadalje se postavlja vprašanje enako-
vrednosti meril. Zbor je mnenja, da bi morala biti merila podrob-
neje razčlenjena v 8. členu osnutka.

6. Delegacija KS Brdo se ne zboru ni strinjala z razporeditvijo v
cono, ki je v odloku in zahtevajo, da se območje KS Brdo zaradl
slabe komunalne opremljenosti prekvalificira v tretjo cono.

K TOČKI 7.
Uvodno poročilo k predlogu akcijskega programa za uresniče-

vanje samoupravnih družbenoekonomskih odnosov na področju
stanovanjskega gospodarstva v Ljubljani je bilo podano na skup-
nem zasedanju zborov.

V razpravi so sodelovali: Franc Sever - delegat KS Vič, Dragan
Janjič-delegat Malči Belič in Jernej Strle-član izvršnega sveta.

V razpravi je bila sprejeta pripomba, da je potrebno ostreje
reagirati glede nasilnih vselitev. Možnost deložacij naj se ne
omejuje na 24 ur, pač pa je ta možna kadarkoli.

Podana je pobuda o formiranju posebnega sodišča, ki bl
obravnavalo samo probleme s stanovanjskega področja.



K TOČKI 8.
Uvodno poročilo k predlogu odloka o spremembi odloka o

odškodnini zaradi spremembe namembnosti kmetijskih zemljišč
ali gozda je podal Ivo ZALAR, član izvršnega sveta.

SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno sprejel predlog
odloka o spremembi odloka o odškodnini zaradi spremembe
namembnosti kmetijskih zamljišč ali gozda.

K TOČKI 9.
Uvodno poročilo k predlogu sklepa o uporabi sredstev sohdar-

nosti v občinah Ajdovščina, Brežice, Idrija in Tolmin je podal Ivan
LOVŠE, član izvršnega sveta.

Razprave ni bilo.
SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno sprejel sklep o

uporabi sredstev solidamosti v občinah Ajdovščina, Brežice,
Idrija in Tolmin.

KTOČKI 10.
Uvodno poročilo k osnutku odloka SM Ljubljana o organizaciji

zimske službe v Ljubljani je podal Jernej STRLE - član izvršqega
sveta.

V razpravi so sodelovali: Dragan Janjič - delegat KS Malči
Belič, Nedeljkovič Vukadin - delegat KS Milan Česnik in Jernej
Strle - član izvršnega sveta.

Po krajši razpravi so bili k osnutku odloka sprejete naslednje
pripombe:

- osnutek, ki vsebuje sankcije, mora vsebovati tudi podatek o
velikosti funkcionalnih zemljišč ter točna določila o postopku z
zemljišči, ki so v splošni Ijudski rabi,

- zimsko službo, hišne svete in individualce je potrebno posta-
viti v enak položaj, ne da nekdo »mora« drugi pa »lahko«.

Delegacija za zbor občin pripombe posreduje na skupščini
mesta Ljubljane.

KTOČKI 11.
Kratko obrazložitev k predlogu odloka o ustanovitvi Zavoda za

družbeno planiranje Ljubljana in predlogu sklepa o sprejemu
sporazuma o medsebojnih pravicah in obveznostih do zavoda je
podala predsednica zbora Jožica KRIŠTOF.

SKLEP: Zbor krajevnih skupnosti je soglasno sprejel predlog
odloka o ustanovitvi Zavoda za družbeno planiranje Ljubljanater
predlog sklepa o sprejemu sporazuma o medsebojnih pravicah in
obveznostih do zavoda.

KTOČKI 12.
Razprave k ostalemu gradivu za skupščino mesta Ljubljana ni

bilo, prav tako ne stališč oz. spreminjevalnih predlogov izvršnega
sveta.

Zbor krajevnih skupnosti je na 18. sejo zbora občin SM Ljub-
Ijana delegiral naslednje delegate:

- Gabrijel Horvat - KS Škofljica,
- Dragan Janjič - KS Malči Belič,
- Bogdan Bradač - KS Krim-Rudnik,
- Helena Pogačar - KS Rakitna,
- Janez Cerk - KS Podpeč-Preserje,
- Rado Hlebec - KS Brezovica.
19. seje zbora občin SM Ljubljana se bodo predvidoma udele-

žili delegati delegacij KS Vič, Vrhovci, Brdo, Kolezija, Lavrica in
VnanjeGorice.

K TOČKI 13.
Pismena delegatska vprašanja so posredovali delegati delega-

cij - KS Malči Belič, ki vprašuje:
1. Zakaj so prodajni prostori trgovine z mešanim blagom na

vogalu Bobenčkove in Tržaške ceste pri bencinskem servisu od
januarja meseca t. I. prazni,

2. Zakaj in kdo je izdal dovoljenje o prenehanju obratovanja
prodajalne kruha na Tržaški cesti nasproti gimnazije,

3. Zakaj in kdo je izdal soglasje o prenehanju obratovanja
trgovine z mešanim blagom na Tržaški cesti nasproti stare
osnovne šole,

4. Kaj bodo odgovorne službe ukrenile, da se prepreči nene-
hno izpostavljanje občanov življenjski nevarnosti zaradi parkira-
nih kamionov industrije Carneks na pločniku Tržaške ceste,

- KS Brdo:
1. Zakaj se niso pričele izvajati naloge in dela določena v

programu družbenoekonomskega razvoja občine za leto 1979 za
KS Brdo (adaptacija trgovine in bifeja, izgradnja mostu čez Glin-
ščico, izdelava zazidalnih načrtov, izgradnja kanalizacije)?

2. Zakaj se ne izvajajo dela po sprejetem dopolnjenem zazidal-
nem načrtu za območje VS-7 Brdo-Vrhovci?

3. Ali so glede lokacije otroškega vrtca zahtevane oz. predvi-
dene kakšne spremembe?

4. Kolikšen vpliv na eventualne spremembe tras kanalizacije,
vodovoda, javne razsvetljave, PTT in elektro imajo občani in če ga
imajo, zakaj se ti projekti ne razgrnejo?

- KS Horjul:
1. Želimo konkretnejši odgovor na vprašanje, kaj je s hišo na

Ljubgojni pri Horjulu?
2. Zakaj ni upoštevan predlog delegacije glede prednosti pri

razpolaganju s stanovanji v bloku št. 137. Predpostavljamo, da je
prav rešeno tako kot je, vendar delegacija zahteva razlago, ker
nam ni jasno.

3. Kdo lahko pospeši gradnjo industrijskega objekta na Ljub-
Ijanici, ker le-ta stagnira.

- KS Ig:
1. Zahtevamo točen odgovor, kdaj se bo pričela izgradnja

Iškega vršaja in potrebne kanalizacije, kdaj bo končana, kdo je za
obstoječo zakasnitev odgovoren ter zakaj ni možno izdajanje
lokacijskih in gradbenih dovoljenj pod pogojem, da mora biti
objekt priključen na kanalizacijo pred vselitvijo.

2. Zavlačevanje dokončanja dei na podvozu Ižanske ceste pod
novim Karlovškim mostom ustvarja prometne zamaške na dolenj-
ski vpadnici v Ljubljano. Vprašujemo, zakaj je podvoz zaprt, če se
dela ne izvajajo oziroma izvajajo z zavlečevanji, s tem pa se
umetno povečujejo stroški, nesmotrno se uporablja zbrani denar
občanov, umetno se povečuje poraba goriva ter povečujejo mož-
nosti povzročitve prometnih nesreč.
KS Kolezija:

1. Vprašanje, ki se nanaša na pospešitev postopka v zvezi z
gradnjo doma upokojencev v Koleziji.

2. Predlog za ustrezno vzdrževanje Mokrške ceste in dovoza v
VVZ (izvedba rekonstrukcije in asfaltiranja te ceste naj bi se
prioritetno uvrstila v plansko leto 1980).

Fotokopija obsežnih in konkretnih delegatskih vprašanj, ki so v
skrajšani obliki navedena, je bila posredovana izvršnemu svetu.

Seja zbora krajevnih skupnosti je bila zaključena ob 20. uri.
Zapisnik izdelala: Predsednica zbora KS:
Andrejka Novak, I. r. Jožica Krištof, I. r.


